
La CUP pregunta sobre el cost de la pista de gel d'Olot

El regidor de Promoci�, Estanis Vayreda (PDCat), els demana si tenen

alguna alternativa a l'activitat

La regidora Anna Descals (CUP) va demanar que es faci p�blic el cost de la pista de gel que, durant les Festes de

Nadal, estar� ubicada a la pla�a Major d'Olot. Descals va aclarir que el seu grup �s contrari a la pista de gel pel

seu cost ambiental i econ�mic.

Segons la regidora, la CUP aposta per una alternativa a l'hora de fomentar la celebraci� del Nadal. Descals va

demanar Çquant es cobra pels tiquetsÈ i va manifestar la seva decepci� per no haver pensat Çen una altra

activitat m�s sostenibleÈ.

Estanis Vayreda, regidor de Promoci� Municipal pel PDCat, va explicar que les despeses previstes pugen a

40.000 Û. Aix� no obstant, va precisar que al f inal entre el que apor ta l'empresa, els comerciants i el que es

recull dels tiquets, l'apor taci� de l'Ajuntament acostuma a voltar els 7.000 Û.

Vayreda va explicar que tant els ve�ns com els comerciants li comenten en positiu la pista de gel i que aquesta

instalálaci� durant 28 dies dinamitza el centre comercial i per l'efecte que fa t� un cost baix. La demostraci�

Ðsegons ellÐ �s que hi ha moltes ciutats que tamb� posen una pista de gel al centre per Nadal. En els darrers

temps n'hi ha hagut a poblacions com Ripoll i Figueres.

Vayreda es va mostrar ober t a les alternatives que pugui proposar la CUP. ÇEncara que sigui per canviar, les

estudiaremÈ, va dir el regidor afegint que agrairan Çuna alternativa que suposi una despesa similar i que tinguin

una durada igualÈ.

Font del document:

http://www.diaridegirona.cat/comarques/2016/11/28/cup-pregunta-sobre-cost-pista/816698.html?utm_source=rss


